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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem veszik végre komolyan a pedagógusokat? " 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Múlt héten ért véget a magyar pedagógusok egyik legnehezebb tanéve. Ezt a tanévet és a magyar
tanárok  már-már  kilátástalan  helyzetét  értékelte  a  Pedagógusok  Szakszervezetének  évzáró
rendezvénye, ahová természetesen Önt is, mint az oktatásért felelős minisztert is meghívták, ám Ön
nem tartotta arra érdemesre az egyik legnagyobb magyar pedagógusszervezetet, hogy részt vegyen
az eseményen.
Pedig, ha elment volna, Ön is hallhatta volna, hogy milyen elképesztő kormányzati elnyomásban,
milyen ellenszélben álltak helyt a magyar tanárok a 2021/22-es tanévben. Még az őszi tanévkezdés
előtt, tavaly nyáron Önök előbb könyöradományokkal alázták meg a nyári táborokban, gyermekeket
táboroztató  pedagógusokat,  hogy aztán  alig  néhány  héttel  később  jöhessen  a  következő  pofon,
Orbán Viktor bejelentése a beígért pedagógusbéremelés elmaradásáról.
 
Az újabb tanárok elleni támadásra idén év elejéig kellett várni, az Önök kormánya ellehetetlenítette,
majd megfenyegette az ország szinte összes pontján sztrájkoló pedagógusokat. Aztán néhány nappal
ezelőtt  érkezett  a  hab  arra  a  bizonyos  tortára,  ugyanis  olyan  online  kérdőívben  fordultak  a
tanárokhoz, amelyben egy szót sem szóltak a fizetésekről, a pedagógusok megélhetéséről, a tanárok
lakhatási  körülményeiről,  arról,  hogy hány pályakezdő pedagógusnak kell  másod-,  több esetben
harmadállást vállalnia. Pedig, ha valamiben egy  tanár ma biztos lehet az az, hogy szinte biztosan
anyagi problémákkal  fog szembesülni,  ha a pedagóguspályát  választja.  De Önök nemhogy nem
akarják emelni a pedagógusok fizetését, de még csak meg sem hallgatják érdemben az alulfizetett
tanárokat.
 



 
Miniszter Úr, ezért kérdezem, hogy miért nem veszik végre legalább egy délután erejéig komolyan 
a magyar pedagógusokat, és ennek jegyében, Orbán Viktor törvénytelen kormányának 
képviseletében Ön miért nem vett részt a Pedagógusok Szakszervezetének évzáró rendezvényén?
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